
 

 

Grundejerforeningen Banebisserne 

Mødereferat 
Placering:  Lokalcenter Kildevang (i kælderen) 

Dato:  25. oktober 2022 

Klokkeslæt:  19.00 

Punkter på dagsorden samt referat 
a. Valg af dirigent 

Niels blev valgt som dirigent.  

Det blev bekræftet, at indkaldelse til generalforsamlingen 

er indenfor rette tid. Der var modtaget et forslag. 

Der deltog repræsentanter for 15 husstande, hvorfor 

generalforsikringen var beslutningsdygtige  

b. Valg af referent 

Berit blev valgt som referent. 

c. Bestyrelsen beretning om det forløbne år. 

Der er kommet 3 nye medlemmer. Velkommen til dem. 

I stedet for at mødes indenfor, har bestyrelsen har haft 

afholdt walk-and-talk møder. 

Gadelamper er blevet afskærmet. 

Banevold og beplantning ud til Langballevej er blevet 

besigtiget, med henblik på tilbud på beskæring – se 

eventuelt 

Vi har haft kontakte med Kredsløb vedrørende affaldsøer – 

se eventuelt. 

11. september 2022 blev der afholdt grøn dag, hvor der var 

mange fremmødte. Tak til Karen og Jens for lån af trailer og 

’gravemand’. Tak til Linda for hindbærsnitter. 

Tak til Mona for hendes initiativer på Facebookgruppen. 

Tak til Johnny for vedligehold af Banebisserne.dk. 

Der ikke var nogen bemærkninger til formandens 

beretning, hvorefter den blev vedtaget. 

d. Aflæggelse af regnskab underskrevet af kassereren og 

revisoren  

B a n e b i s s e r n e  



 

Regnskabet for perioden 1.7 – 30.6 blev gennemgået. 

Der var ingen bemærkninger, hvorefter regnskabet blev 

godkendt. 

e. Indkomne forslag 

Der var kommet forslag om nedsættelse af kontingent fra 

5.000 kr. til 3.000 kr. 

Der blev diskuteret fordele og ulemper ved nedsættelse af 

kontingent. 

Pris for ny asfalt modtaget i 2018 fra Teknologisk Institut 

holder ikke længere, hvorfor der kom forslag om, at 

bestyrelsen indhentede nye opdaterede priser. 

Efter afstemning af kontingentnedsættelse (12 imod, 1 

neutral, 2 for) blev det vedtaget at fastholde nuværende 

kontingent. 

f. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af bidrag 

Budgettet blev gennemgået og efterfølgende vedtaget. 

g. Præsentation af bestyrelsen 

Bestyrelsen består af Berit, Gitte, Niels, Torben og Flemming. 

På valg er Niels og Flemming. 

Flemming genvælges og Helge afløser Niels. Begge er valgt 

for de næste 2 år. 

h. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant 

Knud Erik genvælges som revisor. Helge genvælges som 

revisorsuppleant. Irene genvælges som kasserer. 

i. Eventuelt 

Kastanjetræerne har fået sygdom. Træerne må gerne 

fældes, men der skal samtidig plantes nye. 

Snerydder er gået på pension. Niels undersøger en 

erstatning, så vi fremover stadig har et snerydnings-

beredskab. 

Affaldsøer skal ifølge kommunen placeres max 75 meter fra 

husstanden og kræver meget plads. Beregnet prisoverslag 

udgør ca. 240.000 kr. Øvrige undersøgelser sættes i bero. 

Vi har modtaget et til tilbud fra Proklip på beskæring af 

træer på Banevolden samt beskæring af beplantning på 

Langballevej. Samlet pris udgør ca. 120.000 + moms. 



 

’Træudvalg’ bestående af Johnny, Gitte, Torben og Berit 

indhenter yderligere tilbud. 

Stor ros til Niels for at være ’Vild med vilje’. 

 

 

 


